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Under detta verksamhetsårs valde Zonteamet att besöka klubbarna 

på deras månadsmöten, då flera klubbar inte kommit igång efter 

Pandemin. Fortfarande osäkert och ibland ifrånsagt att man inte 

ville ha någon aktivitet i kommunen.  

Äldre boende tackade också nej pga Pademin. 

 

Under denna tid träffades Zonteamet och lade upp utbildnings- 

plan för blivande Zonteam. Många telefonsamtal med gamla Zonarbetare 

där vi fick plocka fram vad som dom tyckte saknades och vad som var 

bra.  

En stor skillnad idag efter Pandemin och före.  

Många är försiktiga med att besöka aktiviteter som anordnas av klubbarna. 

De klubbar som har ordnat med promenader har fått besökare men andra 

har haft det svårt. Äldre boenden har man fått skicka bud med några godsaker 

till de boende. Inga musikaliska aktiviteter eller bingo. 

 

Zonteam  

 

ZO Elisabeth Emanuelsdotter Voll, VZO Niclas Norman, VZO Daniel Ljungberg 

 


